

Arrangements regarding the Interview for S1 Discretionary Places 2021-2022

In view of recent signs of easing of the epidemic, our school will conduct the interview for S1 Discretionary Places on March 7 (Sunday) as scheduled. The interview time remains the same (that is, the time notified to you when you submitted the application form to the school).

In order to allow faculty and students to have the interview in a safe environment, our school has in place the following arrangements for epidemic prevention measures:

1. All faculty, students and visitors must have their body temperature taken at the school entrance. If there is any indication of fever or other symptoms, that person cannot enter the campus.
2. All faculty, students and visitors must wear surgical masks on campus at all times.
3. Alcohol-based handrub is placed at the entrance for faculty, students and visitors to use for sanitizing their hands.

If you have any query, please call our school (phone number: 2665 3459) and ask for Mr. Tam Tung Wai.

鑑於近日疫情有緩和跡象，本校將如期於 3 月 7 日（星期日）進行中一自行收生面試，面試時間維持不變（即以遞交表格時通知 閣下的時間為準）。

為了讓教職員及學生能在一個安全的環境下進行面試，本校就防疫措施有以下的安排：

1. 所有教職員、學生及訪客，進入校園前必須量度體溫。如出現發燒徵狀，嚴禁進入校園。
2. 所有教職員、學生及訪客在校園範圍內必須配戴外科口罩。
3. 學校將於大門入口處提供酒精搓手液供教職員、學生及訪客清潔雙手。

如有任何查詢，請致電本校與譚東威主任聯絡。

電話號碼：2665 3459